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ZADEVA: ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 12. REDNE SEJE 
 
Silvan Peršolja 
1. Predlaga, da svetniki oblikujejo podporno orodje županu v pogajanjih s preostalimi goriškimi župani 

glede usode odvažanja komunalnih odpadkov v regiji. Izkazuje se namreč, da je dvig cene storitve 
posledica počasnega odziva in koordiniranja na regionalni ravni. 

2. Glede projekta izgradnje odprtega širokopasovnega omrežja RUNE predlaga, da občina napiše 
priporočilo in ga dostavi vsem gospodinjstvom ter na ta način omogoči verodostojno komunikacijo.  
 

1. Anita Manfreda – direktorica OU 
Zahvaljujemo se za podan predlog. V kolikor bo potrebno se bo oblikovalo podporno orodje županu s strani 
občinskih svetnikov.   

 
2. Anita Manfreda – direktorica OU  

Odgovor je bil podan neposredno na seji občinskega sveta, kar je razvidno iz zapisnika 12. redne seje.  
 

Vilko Prinčič 
1. Sprašuje o njegovi pobudi glede ceste za t. i. Bošk. Ali je bil opravljen kakšen napredek. 
2. Občinskim službam predlaga, da preverijo cesto in tamkajšnji posek med Gornjim in Dolnjim Cerovim, iz 

katerega voda ob večjih nalivih odteka v bližnjo hišo.  
3. Predlaga tudi, da se preveri cerovsko kolesarsko stezo, ki je brezhibna samo v času, ko ni dežja. Voda na 

tej poti tudi nima nobenega izhoda.  
 
1. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 

Sporočamo vam, da je v mesecu septembru 2020 predvidena parcelacija preostalega dela poti do odcepa 
za h. š. Gornje Cerovo 5. 

 
2. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 

Z izvajalcem javne službe vzdrževanja občinskih cest smo preverili traso in ugotovili, da je bil jarek na 
celotni dolžini očiščen. Izvajalca smo opozorili naj večkrat preveri čistost jarka in po potrebi ustrezno 
ukrepa. Vsekakor bo potrebno na določenih odsekih povečati profil mulde ali kanalete, da bi zagotovili 
odvajanje vode ob večjih nalivih. Predlagamo tudi ogled zalivanja ceste ob večjih nalivih, da se ugotovi kje 
so dejansko kritični odseki. Mislimo, da je problematičen odsek nasproti pokopališča, kjer imamo 
zabetonirano kanaleto brez ustreznega profila, ki ne zagotavlja zadostnega pretoka vode. Prosimo tudi za 
kakšno fotografijo s strani domačinov, ki so na licu mesta ob času naliva in to ne samo na koncu, kjer voda 
zaliva dvorišče, ampak že od samega začetka. 

 
3. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 

Kolesarska pot je problematična od venomer saj se tod iztekajo tako površinske kot podzemne vode, ki jih 
na tem območju ne manjka. Tukaj je bilo že kar nekaj izvedenih sanacij, vendar še vedno premalo. 
Predlagamo, da se skupaj z vaško skupnostjo posvetimo reševanju najbolj kritičnega odseka. 

 
Dušan Bevčar 
1. Sprašuje, v kakšni fazi je odgovor prošnje občana glede parcele 687 k. o. Šmartno. Občan na odgovor 

čaka že od marca 2019. Prosi, da se dotičnemu občanu poda odgovor. 
2. Ponovno opozori na cestni odsek med Humom in Solkanom skozi Podsabotin, saj je dotrajan in nevaren 

zaradi vode. Prosi, da se nevarnost cestnega odseka vzame resno v izogib morebitnim nesrečam. 



3. Opozori na problematiko izgradnje dodatnega parkirišča v Šmartnem ter prebere prošnjo predsednika 
VS. Kot poudarja, je zaradi obiska turistov v zadnjih treh vikendih v Šmartnem obupno stanje. Poleg 50 
domačinov, parkirišča potrebuje še 20 zaposlenih znotraj jedra. V vasi je okrog 20 apartmajev z okoli 40 
ležišči, v samem jedru so sedaj tudi 4 lokali. Število parkirišč pa zadnjih nekaj let ostaja enako. Svetnika 
in predsednika VS zanima, ali projekt dodatnega parkirišča napreduje. 

 
1. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  

Občanu smo posredovali tudi pisni odgovor, pred tem pa smo mu že v telefonskem razgovoru obrazložili 
kako zadeva poteka. 
 

2. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 
Dejansko gre za kar nekaj problematičnih odsekov, kjer so problemi z vodo ob večjih nalivih. En odsek med 
pokopališčem in starim naseljem so cestarji v sklopu vzdrževanja regionalne ceste uredili že v lanskem letu, 
ko so izkopali obcestni jarek in vodo speljali v bližnji odvodnik. Rešuje se tudi zapolnjena meteorna 
kanalizacija pri odseku javne poti do Mlake, ki bo sanirana v kratkem. Izvajalca smo opozorili na zalivanje 
ceste pri trafo postaji, kjer morajo zadevo rešiti sami oziroma v sklopu vzdrževanja regionalne ceste. 
Ostane še nekaj manjših problemov vezanih na odcepe občinskih cest kot na primer pri domu za ostarele 
občane, kjer moramo najprej identificirati vzroke zalivanja stranske ceste in nato poiskati ustrezno rešitev. 
  

3. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 
Zavedamo se, da je parkiranje vozil obiskovalcev turističnega naselja problem št. 1 v Šmartnem. V pripravi 
je idejna zasnova z oceno stroškov investicije za izvedbo parkirišča pod regionalno cesto v bližini hotela San 
Martin. Predstavitev bi lahko bila na občinskem svetu v mesecu novembru. 

 
Boris Šfiligoj 
1. Ima občutek, da se v občinski upravi išče bolj negativne odgovore, kot pa pozitivna izhodišča na podana 

vprašanja, zato prosi, da se na pobude, ki jih je dal na zadnjih sejah, še enkrat preveri odgovore (javna 
tehtnica, cesta Senik - Vrhovlje, cesta Ceglo - Medana, cesta k spominskemu parku Gonjače, parkirni 
prostor za avtobuse na Zalem Bregu). 

2. Predlaga, da se v Brdih organizira razprava o vizijah in načrtih glede parkiranja v Brdih. 
3. Predlaga, da se skupaj z občinskimi strokovnimi službami pripravi točko dnevnega reda glede priprave 

priporočila o gradnji suhih zidov, s katerim bi dali občanom navodila, kako naj poskrbijo za tovrstne 
zidove. Priporočilo, ki bi bilo objavljeno tudi v Briškem časniku, bi vsebovalo navodila, kakšen mora biti 
kamen, naklon zida, drenaža, itd. 

4. Predlaga, da se poskrbi za odvodnjavanje, po možnosti pa tudi asfaltira, cestni odsek med Biljano in 
Vipolžami. Kot navaja, je cestni odsek v katastrofalnem stanju, v kanalizacijsko omrežje v Biljani pa je 
občina vložila ogromno denarja. 

5. Opozori na hišo na parceli št. 2174 k. o. Kojsko v Snežatnem. Starejšo hišo so podrli, ob cesti pa so 
ohranili star zid.  Dobili so dovoljenje, nihče pa se z njimi, kot navaja, ni pogovarjal, da bi tisti zid porušili 
in s tem pridobili vsaj 30 cm zemljišča ob cesti. Ravno na tem območju je cesta najbolj ozka, s tem 
ukrepom, pa bi to težavo rešili. Sprašuje se, kdo je bil v tem primeru nepozoren, da je ta primer izpustil 
ven.  

6. Na parceli št. 1018/2 k. o. Kojsko nasproti Dablo bara na Humu se gradi objekt 18 cm od meje z občinsko 
parcelo. Sprašuje se, kako je to mogoče.   

7. Opozori tudi na potrebo, da se poseka drevesa, ki visijo na ekološki otok na Humu ob Dablo baru. 
8. Cesta v Fojani na parcelni številki 1475 k. o. Biljana je še vedno gozdna cesta last Sklada kmetijskih 

zemljišč. Sprašuje, kdaj bodo občinske službe uredile tako lastništvo kot tudi urejenost ceste. 
9. Sprašuje, kdaj bo dokončana cesta v Barbani. Bil je na ogledu. Kot navaja, je stanje ceste katastrofalno, 

domačinom pa je bilo obljubljeno, da naj bi bila urejena v kratkem. 
10. Zanima ga vložek stanovalcev v energetsko sanacijo šolske in vrtčevske stavbe v Kojskem. V stavbi se 

nahaja privatno stanovanje, okna in fasada so bila v sklopu energetske sanacije zamenjana, ravno tako 
je bila sanirana streha objekta. 

11. Opozori na odvodnjavanje novega krožišča v Gonjačah. Ob dežju se ta izkazuje za pomanjkljivo. 
Predlaga, da se opozori cestno podjetje, da odpravi napake. 

12. Predlaga, da občinski delavci pospravijo azbestni material, ki se nahaja v naravi, in ga ustrezno naložijo 
na palete. V ta namen bi se jih ustrezno opremilo z obleko in maskami. Gre namreč, kot navaja, tudi za 
izgled občine pred očmi obiskovalcev. 



1. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 
Ne moremo se strinjati z vašim občutkom, da se v občinski upravi išče bolj negativne odgovore kot pa 
pozitivna izhodišča. Verjetno pričakujete od nas, da bomo potrdili in izvedli vse vaše pobude, vendar se 
morate zavedati, da mi ne odločamo o tem kateri novi projekti se bodo izvajali in kateri ne, zato v tem 
primeru lahko le predlagamo, da se takšna vprašanja rešuje skupaj z županom. Vsi naši odgovori so bili 
podani v sodelovanju z županom, ker je on odgovoren za izvajanje proračuna. Jasno pa je tudi, da vse 
pobude ne morejo biti sprejete, ker proračun tega ne zdrži, zato je potrebno določiti prioritete. Nihče vam 
ne more odobriti projekta, če zanj nima zagotovljenih proračunskih sredstev. V zvezi z vašimi pobudami iz 
predhodnih sej lahko povemo sledeče: 

• Javna tehnica: predlagamo, da se pridobi podatke o investicijskih stroških postavitve javne tehnice in o 
predvideni višini stroškov letnega vzdrževanja in upravljanja; župan predlaga, da se pridobi 3 primere 
dobre prakse in po možnosti izvede ogled podobne javne tehnice, ki že obratuje. 

• Asfaltacija ceste Senik – Vrhovlje: okvirna vrednost investicije znaša cca 500.000 €; glavni problem pri 
tem je zagotovitev finančnih sredstev; občina bo to težko izvedla s pomočjo lastnih sredstev; drugo je 
stvar prioritete – ali je asfaltacija omenjene poti pomembnejša od ureditve parkirišča v Šmartnem ali 
recimo prizidka vrtca na Dobrovem? 

• Cesta Ceglo – Medana: župan predlaga, da se opravi ogled na terenu in pridobi mnenje strokovnjaka. 

• Cesta k spominskemu parku Gonjače: zadevo je potrebno reševati v sklopu ureditve celotnega 
spomeniškega območja. 

• Parkirni prostor za avtobuse na Zalem bregu: potrebno je preveriti tudi druge variante oziroma lokacije 
kot npr. v Gonjačah pri odcepu za Vedrijan, na začetku sabotinske ceste; poiskati je potrebno najbolj 
racionalno rešitev. 
 

2. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 
Predlagamo, da se na novembrski seji v sklopu predvidene predstavitve ureditve parkirišč v naselju 
Šmartno in Dobrovo, v razpravo vključi tudi predloge ureditve avtobusnega postajališča ter ureditev drugih 
morebitnih parkirišč. 
 

3. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 
Strinjamo se, da se v sodelovanju z ZVKDS pripravijo navodila za oblikovanje obcestnih zidov iz avtohtonega 
kamna in se nato objavi v Briškem časniku. 
 

4. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 
Na javni poti iz Biljane proti Vipolžam se je očistila meteorna kanalizacija. Asfaltacija bo možna, ko bodo za 
to zagotovljena finančna sredstva. 
 

5. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 
Povedati moramo, da gre v primeru hiše na parceli št. 2174 k. o. Kojsko za REKONSTRUKCIJO, kar pomeni, 
da stranka lahko ohrani obstoječi zid ali temelj. Premik zunanjega zidu objekta za 30 cm ne bi bistveno 
izboljšal prometno prepustnost saj ne zagotavlja možnosti srečanja dveh vozil, poleg tega pa je v 
nadaljevanju ceste proti Humu še ena prav taka ožina že pri naslednjem objektu.  
 

6. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 
V zvezi z gradnjo objekta na parc. št. 1018/2 k. o. Kojsko lahko povemo, da je občina izdala soglasje za 
odmik 0,5 m od parcelne meje, s tem naj bi bil objekt oddaljen 2 m od roba obstoječega vozišča. Lastnika 
omenjene parcele sta na občino že v lanskem letu oddala vlogo za odkup parc. št. 2920/5 k. o. Kojsko. 
 

7. Dejan Rusjan/– Oddelek za okolje in prostor 
Lastnika parc. št.  1018/2 k. o. Kojsko smo na lokaciji pozvali, da odstrani veje dreves, ki segajo v prosti 
profil javne poti. Lastnik je zagotovil, da bo to izvedel v kratkem. 
 

8. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 
Cesta v Fojani na parcelni številki 1475/4 k. o. Biljana ni gozdna cesta ampak kategorizirana lokalna cesta. 
Lastništvo omenjene parcele se ureja. 
 
 
 



9. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor:  
Cesta na vhodu v naselje Barbana ni v katastrofalnem stanju, je pa potrebna sanacije podpornih zidov in 
asfaltnih površin. Rečeno je bilo, da je izgradnja in sanacija podpornega zidu prioriteta in, da se izvede 
takoj, ko bodo razpoložljiva sredstva. Glede na rebalans pričakujemo, da bo to možno izvesti do konca 
letošnjega leta. 
 

10. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 
Zadeva je iz leta 2014. Podatkov o vložku stanovalcev v energetsko sanacijo šole in vrtca Kojsko nimamo. 
Povedati moramo, da je zadevo vodil takratni direktor občinske uprave in je bila važen povod za izvedbo 
energetske sanacije osnovne šole in občinske stavbe na Dobrovem, vsekakor zelo pomemben projekt za 
občino. Kar vemo je to, da stanovalci takrat niso bili pripravljeni oziroma zainteresirani soinvestirati v 
energetsko sanacijo objekta; verjetno pa tudi sami veste, da so več let potekali pogovori o zamenjavi 
stanovanjskih prostorov in možnostjo ureditve prostorov za vrtec v nadstropju. Stanovanja iz celovite 
energetske sanacije objekta ni možno izločiti, streha pa je vedno v funkciji celotnega objekta. Okna v 
stanovanjskem delu pa niso bila vključena v investicijo občine. 
 

11. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 
Pri ogledu krožišča v Gonjačah smo opazili madeže od izcejanja vode iz sidrane podporne konstrukcije in s 
tem zamakanje pločnika in celo obrobja vozišča. O zadevi bomo obvestili direkcijo. 
 

12. Tjaša Simčič – Oddelek za okolje in prostor 
Odvoz oz. zbiranje azbestnih odpadkov, ki se nahajajo v naravi bomo, glede na to, da se gre za nevarne 
odpadke ter da naši zaposleni nimajo ustreznih izobraževanj, naročili pri zunanjem izvajalcu (Komunala). V 
kolikor se azbest nahaja na lokaciji, ki je v lasti Občine lahko pobiranje odpadkov naroči Občina, v 
nasprotnem primeru pa bomo napisali dopis lastnikom, da odpadke pripravijo tako, da jih Komunala lahko 
odpelje. Občina bo lokacije fotografirala, pripravila dopis za posamezne fizične osebe, da odpadke 
pripravijo za odvoz. Na spletni strani občine ter na socialnih omrežjih bomo objavili članek na omenjeno 
problematiko. 

 
Goran Simčič 
1. Na Komisiji za gospodarstvo so obravnavali podobo kontejnerskih mest. Sprejeli so sklep, da bi se 

pripravilo idejni načrt, kako naj bi ta mesta izgledala. Da se jim pripravi podobo, po kateri bi se urejalo 
vse ostale. To bi morala biti naloga ZTKMŠ Brda. Urejanje bi se izvrševalo vas po vasi. 

2. Predlaga, da se v prihodnje tudi v Občini Brda uvede subvencioniranje cepljenja proti klopnemu 
meningoencefalitisu po vzoru novogoriške občine. Poroča se namreč o ogromnih številkah primerov 
klopnih pikov na šempetrski urgenci. 

 
2. Anita Manfreda – direktorica OU 

Zahvaljujemo se za podan predlog. V kolikor bo to možno bo občina zagotovila sredstva v Proračunu 
Občine Brda.    

 
 
 
Direktorica občinske uprave                      ŽUPAN 
        Anita Manfreda                                 Franc Mužič 
 


